
Referat af bestyrelsesmødet den 05.03.2023, kl 13.00: 

Mødet afholdtes på Kasernen.                       Fremmødte: alle undtagen Brian. 

 

1. Dybbølturneringen 

Aktuelt 19 tilmeldte par. Kan gennemføres med 20 par, men 30 er målet, gerne flere. Jan sender 

mailinvitation til alle klubber i distriktet. 

Gennemgået tjekliste, fra tidligere med gøremål og opgavefordeling. 

Jan sørger for at køkkenet reserveres! 

Der foretages ingen indkøb før efter 1. april aht kassererens ekstra arbejde ved 

periodeafgrænsninger!! 

 

2. LOF 

Jan har taget initiativ til samarbejde med LOF. De har taget positivt imod og vil tage 

bridgeundervisning med på programmet næste sæson. LOF foretager avertering og alt det 

administrative. Undervisningen foregår som hidtil i klubbens regi. De opkræver et 

”administrationsgebyr” på 75 kr pr. kursist. Der var fuld opbakning til forsøget. Vi overvejer at spare 

egne udgifter til annoncering, Brian og Flemming kortlægger hvordan nuværende kursister ”fandt” 

os. 

 

3. Nyt fra udvalgene 

Husudvalget kunne godt tænke sig noget op på væggene i klublokalet (kontoret). Det kan være eget 

materiale eller billeder fra Flemming’s ”overskudslager”.  Muligheder tilsendes bestyrelsen på mail.  

Økonomiudvalget: Britta vil gerne have bilag overdraget løbende, og ikke samlet for en periode!! 

 

4. Eventuelt 

- Der er blevet spurgt til Onsdag eftermiddag i næste sæson. Den bliver genindført i et format 

med flere uafhængige turneringer over sæsonen, som man så kan melde sig til løbende. 

- Der opfordres til at alle aktivt reklamere for DROP IN. Ideelt med så mange deltagere, at der kan 

spilles i to rækker for at få flere nye med. 

 

5. Næste møde: Mandag den 03.04.2023, kl. 17.00 i klublokalerne. 

 


